
Protokoll från Ökna-Karlstorps kommundelrådsmöte 10/8 2023 

Plats: Kvillsfors skola/ Tid: 18.30 - 20.00 

Närvarande: Johan Frick, Ann Ljungström, Lena Lindholm, Fredrik Håkansson 

Jonna Andreasen-Fälth, Alf Tagesson, Göran Lundin, Lola Frödeberg, Markus Karlbom 

ldrottsparken Kvillsfors / Tid 20.10-21.30 

1. Ann Ljungström hälsade välkommen 

2. Lena och rektorn Johan Frick redovisade antalet elever (91) och medarbetare (16) 

och hur de jobbar på Kvillsfors skola. Svaret på vår fråga angående hur många 

vårdnadshavare som bor i upptagningsområdet som valt annan skola än Kvillsfors fick 

vi dock inte. Inte heller på om personalomsättningen är ovanligt stor jämfört med 

andra skolor. Uppföljningsmöte kommer att ske till våren. 

3. Påtalats i tidigare protokoll att med det omvärldsläget som nu råder så är det 

värdefullt att sockenstugan i Karlstorp finns kvar förortsborna som en värmestuga. 

Det finns vedspis i köket och kamin i stora salen men brandskydd på skorstenen 

måste genomföras och en ny takstege installeras. Svaret att det inte kommer att 

åtgärdas är vi inte nöjda med. 

4. Lola bjöd på fika och ordförande avslutade därefter mötet. 

Lola Frödeberg/ sekreterare Jonna Andreasen Fälth/ ordförande 

https://20.10-21.30

